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Svar på fråga 2023/24:962 av Anette Rangdag (SD) 
Olyckor vid vattensläpp från vattenkraft 

Anette Rangdag har frågat mig om jag och regeringen avser att 

vidta några åtgärder för att minska risken för framtida olyckor 

kopplade till oväntade och kraftiga utsläpp från vattenkraft. 

Olyckor vid vattenkraftverk kan förstås orsaka stora skador och 

jag vill inledningsvis uttrycka att det är för väl att ingen person 

skadades vid den händelse som Anette Rangdag nämner.  

Det är verksamhetsutövaren som ansvarar för att verksamheten 

bedrivs på ett säkert sätt, i enlighet med gällande tillstånd och 

regelverk. Jag förutsätter därför att det finns rutiner för 

hantering av den här typen av händelser för att undvika att de 

sker i framtiden. Jag kan konstatera att den typ av händelse som 

Anette Rangdag tar upp i frågan generellt är ovanlig i Sverige 

och att det i nuläget inte finns något som tyder på att det finns 

systematiska brister. 
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Det är upp till ansvariga myndigheter att bedöma om det finns 

skäl att vidta några åtgärder i det fall som tas upp i frågan. 

Eventuella frågor om ersättning eller skadestånd kan också 

hanteras i civilrättsliga processer mellan berörda och 

verksamhetsutövaren. 

Stockholm den 12 juni 2024 
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